

錦田公立蒙養學校

校園開放日暨英語示範課

敬啟者：

承蒙本區學生及家長的熱烈愛戴及支持，本校錦田公立蒙養學校將舉辦「校園開放日暨英語示範課」，現誠邀各位家長及學生出席。

活動目的：1. 促進小學教育和幼兒教育互相交流的機會。

2. 讓幼稚園家長了解本校的辦學宗旨、課程特色及各科活動進行情況。

3. 認識及了解本校英語課程。

活動對象：幼稚園高班(K3)學生及家長

活動日期及時間：2022年9月17日(星期六)上午9:30-11:45

地點：元朗錦田市錦田公立蒙養學校

活動內容：

家長：參加講座，內容包括：學校簡介、課程特色、了解英語課程及觀課；家長可親身觀察本校學生實際上課情況。

學生：由本校老師帶領學生參與課堂活動。

家長及學生：由專業教練帶領家長及學生進行親子足球遊戲（請穿著運動服）。

報名辦法：家長請於2022年9月13日(星期二)下午4:00前：

1) 填妥回條直接交回本校校務處

2) 填妥回條後傳真到本校，傳真號碼：2474 4416。

3) 直接掃描右邊二維碼，填寫電子報名表。



如有任何疑問，請致電本校與李玉鳳主任或陳志雯主任聯絡。

家長回條

(本校傳真號碼：2474 4416)

錦田公立蒙養學校—「校園開放日暨英語示範課」

(請在□內加✓)

本人將於9月17日(星期六)出席。(家長____人)

本人將於9月17日(星期六)帶同子女出席。(家長____人，學生____人，合共____人)

本人將於9月17日(星期六)帶同子女出席及參與親子足球遊戲。
(家長____人，學生____人，合共____人)

幼稚園名稱：_____

學生姓名：_____ 家長姓名：_____ 聯絡電話：_____

Kam Tin Mung Yeung Public School
Open Day and English Lesson Demonstration

Dear Parents/Guardians,

Thanks for the support of our students and parents, our school 'Kam Tin Mung Yeung Public School' will hold an Open Day and English lesson demonstration. All parents and students are invited to attend this event.

- Objectives of this event :
1. Promote opportunities for exchange between primary school education and early childhood education.
 2. Let kindergarten parents understand our school's mission, the characteristics of our school curriculum and activities in various subjects.
 3. Know and understand the English curriculum of our school.

Target participants : K3 students and parents
Date and time : From 9:30 am to 11:45 am on 17th September, 2022 (Saturday)
Venue : Kam Tin Mung Yeung Public School

Content:

- Parents : To attend a seminar which includes the introduction of our school, our school curriculum, especially in English subject, and English lesson demonstration.
Students : To participate in the activities in an English lesson.
Parents and students : Professional coach will lead parents and students to play 'Parent-Child Football Game' (Please wear sportswear).

Registration method: Parents please kindly use one of the following methods for application before 4:00 pm on 13th September, 2022 (Tuesday):

- 1) Complete the reply slip and return it to the school office directly.
- 2) After completing the reply slip, fax to our school (Fax number: 2474 4416).
- 3) Scan the QR code and fill in the application form directly.



If you have any enquiries, please contact Ms Li Yuk Fung or Ms Chan Chi Man at 2476 2414.

-----✂-----Reply Slip-----✂-----

Parent's reply slip

(Fax number: 2474 4416)

Kam Tin Mung Yeung Public School – (Open Day and English Lesson Demonstration)

(Please put a ✓ in the appropriate box)

I will participate in this event on 17th September, 2022 (Sat). (No. of parents who will attend: _____)

I will participate in this event on 17th September, 2022 (Sat) with my child.

(No. of parents who will attend: _____ No. of students who will attend: _____)

(Total no. of participants: _____)

I will participate in 'Parent-Child Football Game' on 17th September, 2022 (Sat) with my child.

(No. of parents who will attend: _____ No. of students who will attend: _____)

(Total no. of participants: _____)

Name of kindergarten: _____

Student's name: _____ Parent's name: _____ Contact tel. no. _____